



取消 ET Net 股票報價服務

CANCELLATION OF ET NET STOCK QUOTES SERVICE

用戶聯絡資料 End-user Information			
稱謂 Title	<input type="checkbox"/> 先生 Mr. <input type="checkbox"/> 太太 Mrs. <input type="checkbox"/> 女士 Miss	日期 Date	
客戶名稱 Account Name		客戶號碼 Account Number	
聯絡電話 Contact No.		傳真號碼 Fax No.	
取消服務計劃 Cancellation Services Plan			
<input type="checkbox"/> 國際計劃 International Program 生效日期為 Effective Date from _____			
<input type="checkbox"/> 中國計劃 China Program 生效日期為 Effective Date from _____			
注意 Notes:			
<p>1. 客戶可隨時簽署終止服務申請表以終止服務，但必須提前給予中國中恒金融集團有限公司不少於 5 個工作天的通知，該通知亦須待一個服務使用期完結後才生效。</p> <p>The customer may at any time request on terminating the stock quotes service by filling this form, but this form must be given to China Zhong Heng Finance Group Limited at least five working days in advance. This termination will be valid once the corresponding service period is ended.</p>			
<p>2. 請填妥該表格郵寄或親身遞交到本公司，或傳真至：(852) 8343 0679 客戶服務部收；通常本公司客戶服務部主任在收到傳真後於 2 個工作天內會對該表格進行審核，並通知及確定客戶指示終止使用服務。</p> <p>Please render this form to our Customer Services Department by mail or in person after completing, or by fax to: (852) 8343 0679; such termination of service will be noticed and confirmed within two working days under normal circumstances after collection and verification.</p>			

客戶簽署

日期

Client Signature _____

Date _____

只供內部使用 For official use only

Received by CS / AE	Signature Verified by	Input by	Approved by
Name	Name	Name	Name
Date	Date	Date	Date